



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte 1/24 i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams, 15.01.24

Dato: 15.01.2024 Klokken: 20:30

Til stede: Tom Bremnes, Vibeke Pettersen, Elin Tengs, Marita Thoresen, Therese Alvestad

Forfall:

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
1/24	<p>Kobbel og rosetter til HP</p> <p>Vi bestiller fra Kifani. Pris for kobbel ut = 400kr, da har vi lagt på 30kr fra ifjor.</p> <p>Rosetter bestiller fra Flaggfabrikken, dette får medlemmene i gave av NRL.</p>	Vibeke bestiller imorgen.		
2/24	<p>Regionmesterskap</p> <p>Mottatt 3 søknader.</p> <p>Nord: Narvik HK (trippelstevne) og Salten Brukshundklubb (slutten av august). Narvik søkte først. Regionmesterskapet tildeles Narvik.</p> <p>Vest: Haugesund og omegn Hundeklubb har søkt. Disse tildeles regionmesterskapet.</p> <p>Mangler søknader til region midt, sør og øst.</p>	<p>Tom svarer ut de tildelte.</p> <p>Therese skriver Facebook-innlegg om manglende søknader, samt sender til webmaster.</p>		
3/24	<p>Nye fellesbestemmelser</p> <p>Fått mail fra Sportshundkomitèen om dette. Videre sendes dommerutvalget, Vibeke har sendt dette til Ghita som tar dette inn i dommerutvalget i neste møte med dem.</p>			
4/24	<p>NKK ved Sportshundkomitèen har forespurt en trinn 2 utdanning for NRL-instruktører.</p>			

	Per nå er det forespurt mer informasjon fra Sportshundkomiteèn før vi kan behandle saken.				
5/24	<p>Innkomne saker til årsmøtet</p> <p>Ønske om digitalt årsmøte. Medlemmet ønsker at Det bør være mulig å få til, men vi trenger at noen fra styret sitter sammen under møteavviklingen i tilfelle krav om lukket avstemning. Dette bør planlegges for årsmøtet 2025. Forslag til styrets innstilling: Beholde tidligere årsmøtevedtak, som sier at styret kan bestemme hvorvidt årsmøtet skal være digitalt eller ikke.</p> <p>Godkjenning av instruktører. Medlemmet mener det er lave krav til å bli godkjent NRL-instruktør. Styret er usikre på om medlemmet ønsker at saken skal inn til årsmøtet, men vi vurderer at dette bør håndteres av NKK. Marita tar saken muntlig med Ghita, deretter svares mailen ut.</p> <p>Påmelding på stevner. Medlemmet lurer på om arrangørklubber har lov til å benytte seg av ventelister uten å refundere påmeldte som gir fra seg plassen sin på stevnet. Styret vurderer at dette ikke er en årsmøtesak da dette reguleres av fellesbestemmelsene som er innfelt i regelverket.</p> <p>Ingen andre innkomne saker.</p>				
6/24	<p>Årsmøtepapirer</p> <p>Vibeke og Therese møtes mandag 22.01 for å starte på årsberetningen.</p> <p>Budsjett. Styret bør sette opp et eget møte til budsjett 2024. Elin har mål om å sende regnskapet for 2023 til revisor innen slutten av januar. Budsjettmøte berammes til mandag 5. februar kl 20:30.</p>				
7/24	<p>Øvrig, årsmøte</p> <p>Billigste hotell bestilt til styret, Thon hotel Terminus. De som skal fly bestiller billetter snarest slik at vi får disse billigst mulig. Årsmøtet avholdes i samme lokale som ifjor (Terminalen), men annet rom.</p> <p>Vibeke søker støtte til årsmøtet fra Natur og Miljø (1200kr).</p>				

Neste ordinære styremøte settes opp ved behov, for behandling av søknader til Regionmesterskap.



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glæde - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr.2/2024

Dato: 18.02.24 Klokken: 21.00

Tilstede: Alle

Forfall:

	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
8/24	Godkjenning av forrige referat			
9/24	Budsjett. Gjennomgang av budsjettforslag 2024 Saken jobbes videre med.			
10/24	NM rosetter 2024 Må gjøres, Vibeke bestiller.	Vibeke		
11/24	Møte med NM arrangør Dalane Hundeklubb. Hvem kan møte dem? Vibeke og Tom møter første gang.	Vibeke og Tom		
12/24	HP Vi må informere om at de som har bestilt HP, må sende bilde og tekst.	Tom		

Nytt møte:



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 3/2024 *MARS*

Dato: Klokken: 21:00 – 22:00

Til stede: Tom, Vibeke, Elisabeth, Dag, Lise-Lotte

Forfall: Marita og Elin

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
13/24	<p>Nye saker</p> <p>Møte med Solveig Zetterstrøm ang dommerutdanning og instruktørutdanning i forbindelse med FCI-implementering. Dommerutdanningen skulle være klar til april 2024 hos FCI, og deretter skulle det være klar for å utdanne dommere. FCI komiteen har dessverre ikke landet utdanningsmaterialene så vi har nå en utfordring. Vi er avhengig av samme utdanningsmateriale som alle andre land for å utdanne dommere. Ulikt hvordan landene nå løser dette. Noen land utdanner uavhengig av utdanningsmateriale, andre har satt implementeringen på vent til 01.01.26. Og dommerutdanningen starter da i slutten av 2024 eller starten av 2025. Vi sliter med å få svar fra NKK ang implementeringen og de spørsmålene vi har i den forbindelse, og frister (FCI implenteringsgruppa) er nå noe over tiden. Dommerutdanningen: Vi går bort fra tidligere plan. Nå har vi to webinarer som et forarbeid. De tre siste webinarer kommer når utdanningsmaterialene er ferdig. De to første webinarer for utdanning er 05.06 og 12.06. Dato for resten setter vi når vi vet mer om dato for at materiale for utdanning er ferdig (estimert i september). Instruktørutdanning. Vi gjennomføre</p>			

	<p>webinarene for instruktørene som planlagt, da dette er en helt annen form for utdanning. 11.06 og 18.06 Det diskuteres om webinarne skal avholdes nå i juni, og det diskuteres fordeler og ulemper. Vi lander på at vi utsetter utdanningen av både dommere og instruktører til etter NM 11.08.24 Solveig kommer tilbake med nye datoer til oss. Styret skal også diskutere om vi skal ha et lite informasjonswebinar til alle som ønsker å vite hvor vi er kommet i planleggingen, og hvilke fokusområder vi bør ha i treningen fram mot FCI. Lise-Lotte stiller spørsmål om utdanning av skrivere, her må vi se videre på hvordan dette kan løses i samarbeid med Solveig.</p>				
14/24	<p>Infomøte ang FCI. Vibeke foreslår at medlemmer skal få billigere webinar enn ikke medlemmer. Medlemspris 100 kr Ikke medlemmer 300 kr</p> <p>Oppfordrer ikke-medlemmer til å melde seg inn i NRL i stedet for å betale ikke-medlemspris. (vinn vinn)</p>				
15/24	<p>NM-forhåndskvalifisering. Vibeke og Lise-Lotte jobber gjennom forhåndskvalifiseringen og sender den til gjennomlesing i styret så den legges ut.</p>	Vibeke og Lise-Lotte		Snarest	
16/24	<p>RS, påmelding til RS den 15. og 16. juni på Gardermoen.</p> <p>Ingen som er tilstede i dag på møtet har mulighet til å reise. Tom spør Marita, Elin eller Solveig om de vil reise som NRL representant. Kan ikke de, så meldes Tom som representant og Vibeke som vara slik at vi får mulighet til å gi noen fullmakt.</p>	Tom		24/5/24	6/5/24
17/24	<p>Delegater til NM. Tom: reiser Dag: reiser Lise-Lotte: Deltar som deltaker Elisabeth: Kan ikke reise Vibeke: Kan reise hvis det er behov. Marita: Kan ikke Elin: reiser Må være minst 4.stk Billetter bestilles så snart alle har svart.</p>	Tom		Snarest	6/5/24

18/24	NM t-skjorter: Dag følger opp.	Dag			
19/24	Samordanmelding til Brønnøysundregistret. Alle må sende fødsels og personnr til Elin. Gjelder kun nye styremedlemmer	Alle		Snarest	



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 4/2024

Dato: 28.05.24 Klokken: 20.00

Til stede: Tom, Dag, Lise-Lotte, Marita, Vibeke, Elin

Forfall: Elisabeth (Meldt fra)

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
20/24	Godkjenning av forrige referat Godkjent av oppmøtt styre.		28.05.2 024	28.05.2 024
21/24	Styrets representanter til NM Tom, Dag, Vibeke og Elin. Alle bestiller egne billetter, og sender regning til Elin for utbetaling.	Tom Dag Elin Vibeke	Snarest	Utført
22/24	NM Det må lages et Excel-ark for Norsk Vinner og Finaleplassene. Lage en preliste å legge ut. Får opplæring av Anneli.	Dag Dag og Tom	Uke 24	Uke 24
23/24	Godkjenning av nye instruktører. Anne Berg, godkjent. Legges inn i Excel arket for instruktører, og ut på hjemmesiden.	Elin Vibeke	Uke 24	30.05.2 024
24/24	Antall påmeldte dommere til FCI-Utdanning Alle bortsett fra to dommere har meldt seg på utdanningen.	Elin	ok	ok
25/24	Antall påmeldt til FCI Webinaret for instruktører Utsettes	Elin	Uke 24	ok
26/24	Styrets roller. Instruktørgodkjenning flyttes til Marita, Elin gir opplæring. Webansvarlig: Yvonne Nilsen fortsetter. Dommerkontakt: Lise-Lotte trer inn, men talenttropp/landslagsbiten tas ut og gis noen andre for å unngå inhabilitet. Sekretær: Vibeke som varamedlem er referent på styremøter, og hjelper Tom der hvor hun kan bistå. Vibeke legger nye instruktører til på instruktørenes mailliste. Instruktøransvarlig sender navn til for publisering på hjemmesiden.	Elin	Når det komme r nye insrukt ører	ok

27/24	<p>Eventuelt:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Søknad om disp. til å fravike ringstørrelse ved et ettermiddagsstevne. • Møte med Landslagsledelsen. <p>Vibeke og Tom var på møte med Landslagsledelsen. Tom informerte styret om møtet.</p>	Tom		Innen 07.06.2 4	
-------	---	-----	--	-----------------------	--



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



**NORSK
RALLYLYDIGHETSKLUBB**
Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb via Teams nr. 4/2024

Dato: 25.06.2024 Kl. 20.00

Til stede: Tom, Marita, Lise-Lotte og Elisabeth

Forfall: Dag, Elin og Vibek

e.

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
28/24	Nye saker Godkjenning av forrige referat Godkjent 25.06.2024	styret	25.06.2024	25.06.2024
29/24	Solveigsaken: Utsatt til neste styremøte da Elin og Vibeke ikke var tilstede	Styret	01.10.2024	
30/24	E-post fra Kirsti Mikalsen: Hei. På grunn av uenighet med dommerene ang strikk på pudler, ønsker jeg at sportshundkomiteen skal avgjøre følgende spørsmål: I regelverket står det at det er tillatt med strikk i hodet, og all anatomi tilsier at ørene er en del av hode. Noen dommere godkjenner dette og aksepterer at vi har strikk i ørene pga utstillingsklipp, andre ikke. Denne uklarheten ønsker vi at SHK skal si noe om, og ikke minst tenke gjennom. Å gå rallylydighet uten strikk i ørene på en utstillingsklippet puddel er for meg uaktuelt, og jeg kjenner veldig på at dette skal ikke være opp til hver enkelt dommer å avgjøre. Jeg håper Shk kan komme med en avgjørelse slik at vi som ønsker å gå både utstilling og rallylydighet vet hva vi har å forholde oss til. <i>Styret mener innsender må sende saken selv til SHK (Sportshundkomiteen). TB sender e-post til innsender om dette.</i>	TB	01.07.2024	30.juni
31/24	E-post fra Anette Nordby	styret	01.08.2024	

Problemer med påmelding og tilrettelegging

lør. 15. juni, 14:31 (for 22 timer siden)
Hei NRL

Nå som rally sporten har eksplodert i det siste og NKK åpnet for at man kan legge inn stevner med kortere frist så lager det egentlig veldig mye uro og vanskeligheter for utøverne. Det er helt normalt samtaletema på treninger at folk prøver å melde på men forstår ikke om prøven er åpnet, full eller bare ikke klar.

Jeg ønsker at dere går ut til klubbene og anmoder om følgende:

- 1) At det settes i kommentar/info feltet NÅR prøven åpnes for påmelding
- 2) At kommentaren endres til fullt når det er fullt.

Sånn som det er nå så må man leke bingo, følge med på facebookeventer og lete overalt. I tillegg er nkk sin liste såpass dårlig at om du trykker meld på (for knappen er jo der) også får man beskjed om at prøven ikke er klargjort må man gå og søke opp hele lista på nytt.

Om arrangører begynte å heller bare skrive når de åpner og gi beskjed når det er fullt vil det skape mye mindre frustrasjon blandt alle

utøverne som prøver å melde seg på.

I tillegg så er en annen del av dette overstående problemet et problem for alle som skal ha tilrettelegging.

Regelverket sier "Henvendelse om funksjonsnedsettelsen sendes arrangør senest 14 dager før ordinær påmeldingsfrist utløper. "

Men når de åpner prøven og den er åpen i 10 minutter og så stenger den (ofte med å endre på fristen) så er det ikke mulig å gi beskjed 14 dager før, man vet jo ikke om man får meldt på! Veldig mange arrangører flytter påmeldingsfristen frem når prøven er full. Skal man begynne å sende ut mail til

	<p>alle man potensielt kanskje vil melde på oss, også får man ikke plass også blir det bare kluss og kaos? Ser frem til svar. mvh Anette</p> <p><i>Styret kan legge ut informasjon på sin offisielle facebook-side om å henstille til arrangører om legge inn følgende tekst i dogarra: «Åpent» når det er tilgjengelige plasser og endre til «Fullt» når det er fulltegnet. (tekstboks/felt i dogarra). Når det gjelder tilrettelegging for de med funksjonsnedsettelse har vi ikke sett for oss at det nå kan være veldig kort påmeldingstid, dette er først og fremst et problem på østlandet der stevner fylles opp på veldig kort tid. For å få gjort noe med dette må det en regelverksendring til. Mange klubber legger ut sine stevner i terminlisten tidlig, så det kan være lurt å ta kontakt direkte med arrangør i god tid i forveien. Sende tilsvaret til Anette.</i></p>				
32/24	<p>E-post fra Rebekka Samuelsen Regionmesterskap</p> <p>Hei. Er det noe snakk om at regionmesterskap kan bli klassevis? Å få 200p i kl. 1 og Elite kan jo ikke sammenlignes. Når 2 stk får 400p sammenlagt men klasse 1 vinner over elite da hun i elite fikk 2.plass (1. plass gikk 2.sekunder fortere) Så føles det nesten litt urettferdig. Å sammenligne laveste og høyeste klasse blir feil for meg. Vet flere som synes det bør være klasse vis.</p> <p><i>Regionmesterskap har et poengberegningssystem som skal brukes ved poenglikhet for å skille ekvipasjene fra hverandre. Hensikten er at det skal være mulig å bli regionmester uavhengig av hvilken klasse man starter i. Skal dette endres til foreksempel kåring av regionmester i alle klasser må dette fremsettes som årsmøtesak (2025). E-post sendes til innsender.</i></p>	TB		01.07.2024	30.06.2024
33/24	<p>Eventuelt: Dommergaver til NM finale dommere. Styret ble enige om at universal gavekort på maksimalt pr dommer er ok.</p>	ET		09.08.2024	15.07.2024



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb Teams

Dato: 3. september 2024

Til stede: Dag, Lise-Lotte, Elisabeth, Tom, Elin
Fraværende: Marita, Vibeke

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
34/24	Godkjenning av forrige styrereferat	Styret	03.09.2024	03.09.2024
35/24	Evaluering av NM. Eget møte med arrangør 3. september	Dag, Tom + arrangør	04.09.2024	04.09.2024
36/24	Gjennomgang av instruks for NM arrangør 2025 ---> Oppdatering av denne legges ut på hjemmeside.	Dag	15.09.2024	15.09.2024
37/24	Regionmesterskap – eventuell endring – klassevis regionmester. <i>ÅRSMØTESAK</i>	Styret	15.12.2024	



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb Teams

Dato: 13. oktober 2024

Til stede: Dag, Tom, Lise-Lotte, Elisabeth, Elin, Marita og Vibeke

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
38/24	Godkjenning av forrige styrereferat	styret	13.10.2024	13.10.2024
39/24	Forslag fra landslagsledelse til talenttropp neste år. Forslaget ble enstemmig vedtatt og er lagt ut på hjemmeside	Styret	13.10.2024	15.10.2024
40/24	NM 2025 region Midt med søknadsfrist 13.oktober, ingen søknader kommet inn. Det ble lagt ut på NRL facebook i september, med reminder uka før. Forslag om at frist forlenges til 31.oktober og at det åpnes opp for arrangører ellers i landet for NM 2025. Enstemmig vedtatt	Styret	13.10.2024	13.10.2024
41/24	Styreleder har fått en melding fra FCI leder internasjonalt via Solveig Zetterstrøm om Norge kan tenke seg å være arrangør av VM 2026 eller 2027. <i>Saken utsettes da det må innhentes mer informasjon om hva dette innebærer både økonomisk og det praktiske og hva NKK kan bidra med,</i>	Styret	15.12.2024	Utsatt



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glede - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb - Messenger

Dato: 5. november 2024

Til stede: Tom, Elin, Dag, Elisabeth, Lise-Lotte, Marita, Vibeke

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
	Nye saker			
42/24	Godkjenning av forrige styrereferat	Styret	05.11.2024	05.11.2024
43/24	Status søknader NM 2025. Ingen søknader kommet inn etter forlengelse av frist til 31.oktober og åpning for alle regioner til å søke. Følge opp tidligere interresenter med mail og tlf.	Tom	Snarest	01.12.2024
44/24	HP 2025. Det må åpnes opp for søknader snarest. Årsmøte blir elektronisk så rosetter må eventuelt sendes. Det må sjekkes for kostnad av kobbelt og disse må dekkes av mottager.	Dag og Tom	Snarest	10.11.2024
45/24	E-post fra Anneli (landslagsleder) Forslag til regler for uttak av landslag for 2025. Styret lager et tilsvarende svar for noen av punktene og sender til landslagsleder så snart som mulig.	Styret	Snarest	15.11.2024



NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB

Samspill - Glæde - Holdninger



Styremøte i Norsk Rallylydighetsklubb

Dato: 02.12.2024 Teams/messenger

Til stede: Alle

Saksnr:	Sak:	Utføres av:	Innen:	Ferdig:
46/24	Nye saker Godkjenning av forrige styreforberat	styret	02.12.2024	02.12.2024
47/24.	Status NM 2025: Follo Brukshundklubb har påtatt seg å arrangere NM 2025 etter at ingen søker fra region Midt meldte seg innen søknadsfristen. . NRL innkaller til startmøte med klubben samt fjorårets arrangør (som vil komme med innspill og erfaringer)	Tom og Dag	02.12.2024	09.12.2024
48/24	Sak unntatt offentlighet			
49/24	Sak unntatt offentlighet	Styret		